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Rada Gminy Świerklaniec 

Radni 

Protokół nr LXXXI/23 

LXXXI Sesja w dniu 27 lipca 2023 r.  

Obrady rozpoczęto 27 lipca 2023 r. o godz. 14:30, a zakończono 

o godz. 15:55 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków (lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu). 

 

1. Otwarcie sesji.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Wasążnik otworzył LXXXI sesję Rady Gminy 

Świerklaniec, po czym przywitał zebranych Radnych i gości. Następnie poinformował, że sesja 

została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym. W dalszej części 

odczytał informację związaną z przetwarzaniem danych osobowych RODO dotyczącą udziału 

w sesji Rady Gminy Świerklaniec. Na podstawie elektronicznej listy obecności stwierdził, że obrady 

są prawomocne.  

 

Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, zwrócił się z prośbą o uczczenie pamięci  

minutą ciszy dwóch honorowych obywateli Gminy Świerklaniec: Księdza Prałata Józefa Bartoszka 

oraz Pani Kai Mireckiej, patronki Szkoły Podstawowej w Nakle Śląskim.  

 

2. Ślubowanie nowo wybranego Radnego. 

Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, poinformował, że w związku z wygaśnięciem 

mandatu radnego Jerzy Siwy zarządzono na dzień 18.06.2023 r. wybory uzupełniające do Rady 

Gminy Świerklaniec w okręgu wyborczym nr 3 w Nakle Śląskim. W wyniku postępowania został 

zgłoszony jeden komitet wyborczy, który zgłosił jednego kandydata, w związku z czym mandat 

został obsadzony bez przeprowadzenia głosowania. Nadmienił, że zgodnie z Obwieszczeniem 

nr 3/2023 Komisarza Wyborczego w Katowicach nowy wybrany Radnym został Pan Gerard Nickel.  
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Dodał, że zgodnie z Art. 23a ustawy o samorządzie gminnym przed przystąpieniem do 

wykonywania mandatu radni składają ślubowanie.  

 

Pani Anna Spyra, Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej, wręczyła Panu Gerardowi Nickel  

zaświadczenie o wyborze do pełnienia funkcji radnego Rady Gminy Świerklaniec.  

 

Pan Gerard Nickel złożył ślubowanie przez odczytanie roty „Wierny Konstytucji i prawu 

Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie 

i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców. Ślubuję, tak mi dopomóż 

Bóg”. 

 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, wystąpiła z wnioskiem o wycofanie z porządku 

obrad projektu uchwały nr 625 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2023- 2038 oraz o wprowadzenie w jego miejsce 

projektu uchwały nr 627 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2023- 2038. W dalszej części zawnioskowała 

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały nr 628 w sprawie trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej Gminy Świerklaniec, procedury uchwalania budżetu Gminy 

Świerklaniec oraz materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu.  

• radny Łukasz Janas zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

nr 629 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Świerklaniec oraz  

projektu uchwały nr 630 w sprawie przekazania wniosku Wójtowi Gminy Świerklaniec 

zgodnie z właściwością. 

• Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, zawnioskował o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały nr 631 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 

Gospodarki, Budżetu i Inwestycji.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wycofania z porządku obrad projektu uchwały nr 625 w sprawie wprowadzenia zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2023-2038. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Ledwoń 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały nr 627 w sprawie wprowadzenia zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2023-2038 w punkcie 11.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Ledwoń 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały nr 628 w sprawie trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej Gminy Świerklaniec, procedury uchwalania budżetu Gminy Świerklaniec oraz 

materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu w punkcie nr 13.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Ledwoń 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały nr 629 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Świerklaniec w punkcie nr 4.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Ledwoń 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały nr 630 w sprawie przekazania wniosku 

Wójtowi Gminy Świerklaniec zgodnie z właściwością w punkcie nr 14.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Ledwoń 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały nr 631 w sprawie zmiany składu osobowego 

Komisji Gospodarki, Budżetu i Inwestycji w punkcie nr 15.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Ledwoń 

 

Po wprowadzonych zmianach porządek obrad niniejszej sesji przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Ślubowanie nowo wybranego Radnego. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 629 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy Świerklaniec.   

5. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 620 w sprawie zbycia nieruchomości. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 621 w sprawie zamiany nieruchomości. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 622 w sprawie przyjęcia Programu Redukcji Ubóstwa 

Energetycznego w Gminie Świerklaniec. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 623 w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 624 w sprawie zasięgnięcia od Komendanta  

Wojewódzkiego Policji w Katowicach informacji o kandydacie na ławnika. 

10. Rozpatrzenia projektu uchwały nr 625 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2023- 2038. 

11. Rozpatrzenia projektu uchwały nr 627 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2023- 2038. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 626 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale  

budżetowej na 2023 r. 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 628 w sprawie trybu prac nad projektem uchwały  

budżetowej Gminy Świerklaniec, procedury uchwalania budżetu Gminy Świerklaniec oraz 

materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 630 w sprawie przekazania wniosku Wójtowi Gminy 

Świerklaniec zgodnie z właściwością. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 631 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji  

Gospodarki, Budżetu i Inwestycji. 

16. Sprawozdania Przewodniczących Komisji z działalności Komisji w I półroczu 2023 r. 

17. Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 29.06.2023 r. 

18. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał Rady Gminy z działalności w okresie  

międzysesyjnym oraz innych istotnych dla Gminy spraw. 

19. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między  

sesjami. 

20. Informacje i komunikaty w sprawach bieżących. 

21. Zakończenie. 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 629 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Świerklaniec. 

Wójt Gminy w swoim stanowisku wyraził pozytywną opinię do projektu uchwały nr 629 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Świerklaniec.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

• radny Łukasz Janas, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, poinformował, że 

skarga dotyczyła nieudzielenia odpowiedzi na wniosek w sprawie przyłączenia do 

kanalizacji w sołectwie Świerklaniec. Nadmienił, że w głosowaniu, większością głosów  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji proponuje uznać skargę za bezzasadną. Dodał, że 

głównymi argumentami przemawiającymi za bezzasadnością skargi był fakt, że mieszkaniec 

był cały czas w kontakcie z Zastępcą Wójta Gminy i na bieżąco był informowany o postępach 

w pracach oraz o istniejących możliwościach rozwiązania problemu. Ponadto, były także 

rozważane możliwości udzielenia pomocy finansowej. 

• radny Eugeniusz Wajs wyraził swoją opinię, że w uzasadnieniu powinna zostać zawarta 

informacja dotycząca powodów nieudzielenie odpowiedzi. W dalszej części przytoczył 
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przykład, gdzie złożył pismo do Urzędu Gminy w dniu 24 czerwca, a odpowiedź została 

udzielona w dniu 20 września po upomnieniu. Następnie wyraził swoją opinię, że 

najprawdopodobniej w Urzędzie Gminy Świerklaniec to jest standard, że nie udziela się 

odpowiedź na pisma, w związku z czym skarga powinna zostać uznana za zasadną. 

• radny Zbigniew Jarka poinformował, że skarga nie dotyczy tego, czy kanalizacja zostanie 

wybudowana, ale tego, że odpowiedź nie została udzielona w terminie.  

• radny Kazimierz Flakus poinformował, że skarga i pismo to procedura urzędowa, dla 

których istnieją odpowiednie przepisy Kodeksu postępowania administracyjnego, w którym 

określony jest termin udzielenia odpowiedzi. W związku z ich dużym przekroczeniem 

skarga powinna być uznana za zasadną.       

• radny Łukasz Lesik zwrócił się z prośbą o przedstawienie opinii Radcy Prawnego, czy sprawa 

została załatwiona w sposób poprawny oraz czy skarga jest zasadna. Dodał, że zgodnie 

z Kodeksem postępowania administracyjnego odpowiedź na pismo powinna być udzielona 

niezwłocznie nie przekraczając miesiąca.   

• Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, poinformował, że termin z Kodeksu 

postępowania administracyjnego nie zostały zachowane, ale o tym czy skarga jest zasadna 

rozstrzyga Rada Gminy Świerklaniec uwzględniając wszystkie przedstawione okoliczności 

sprawy.  

• mec. Bartosz Kania poparł zdanie przedstawione przez Przewodniczącego Rady Gminy 

i poinformował, że termin załatwienia sprawy wynikający z Kodeksu postępowania 

administracyjnego jest jasno określony, natomiast stwierdzenie zasadności skargi jest 

sprawą odrębną.  

• radny Kazimierz Flakus (Ad Vocem) poinformował, że Rada Gminy, powinna podejmować 

swoje rozstrzygnięcia zgodnie z przepisami prawa. Dodał, że na okoliczność spotkań i wizji 

w terenie powinny zostać sporządzone notatki służbowe, potwierdzająca podjęcie 

stosownych działań i ustaleń.  

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy (Ad Vocem) poinformowała, że skarżący przed 

złożeniem pisma kilkukrotnie brał udział w spotkaniach w Urzędzie Gminy. Dodała, że 

Kierownik Budowy, Inspektorzy Nadzoru, Geodeta, Pracownicy Urzędu Gminy podczas wizji 

w terenie prowadzili pomiary mające na celu określenie sposobu odprowadzania 

nieczystości płynnych z nieruchomości, w zakresie konieczności budowy przydomowej 

przepompowni. Dodała, że odpowiedź pisemna została udzielona po terminie, ale organ 

nie był bezczynny, ponieważ prowadzono szereg działań zmierzających do rozwiązania 
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problemu mieszkańca. Nadmieniła, że skarżący brał udział w spotkaniach w Urzędzie Gminy 

oraz w wizjach w terenie, w związku z czym na bieżąco posiadał informacje na temat 

prowadzonych działań.   

• radny Mirosław Bacik poinformował, że skarżący nie jest właścicielem nieruchomości.  

• radny Łukasz Lesik wyraził swoją opinię, że w przypadku złożenia tego rodzaju wniosku 

w odpowiedzi powinna zostać wydana decyzja administracyjnej, w której określi się 

możliwość przyłączenia do sieci kanalizacyjnej, wtedy mieszkańcowi przysługuje prawo do 

odwołania w dwóch instytucjach, o czym mówi konstytucja. Zaznaczył, że mieszkaniec 

został pozbawiony prawa do odwołania.  

• Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy (Ad Vocem) poinformował, że dla 

tego rodzaju spraw nie wydaje się decyzji administracyjnych. Nadmienił, że odpowiedź na 

pismo została udzielona po terminie, jednak prowadzono szereg działań mających na celu 

określenie technicznych możliwości przyłączenia do sieci kanalizacyjnej. Następnie wyraził 

swoją opinię, że doszło do nadinterpretacji przepisów przez Radnego Łukasza Lesika.  

• radny Eugeniusz Wajs wyraził swoją opinię, że w przypadku, gdy do Urzędu Gminy zostało 

złożone pismo to odpowiedź powinna być udzielona pisemnie, a nie ustnie, ponieważ 

mieszkaniec w tym wypadku nie ma możliwości egzekwowania swoich praw.  

• mec. Bartosz Kania w uzupełnieniu poprzedniej wypowiedzi poinformował, że 

w omawianej sprawie nie toczyło się postępowanie administracyjne, które mogłoby zostać 

zakończone wydaniem postanowienia lub decyzji, stąd nie przysługują środki odwoławcze 

z tego zakresu. Dodał, że mieszkańcowi przysługuje możliwość złożenia skargi na 

bezczynność organu, jednak jej wykazanie będzie trudne do zrealizowania, ponieważ 

skarżący potwierdził, że odbyło się kilka spotkań.  

• radny Łukasz Lesik poinformował, że prowadził rozmowy z doktorem prawa 

administracyjnego. W dalszej części wyraził swoją opinię, że gdzie dwóch radców prawnych 

tam dwie lub trzy opinie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 629 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Świerklaniec.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Michał Nolewajka, Jarosław Wasążnik 

PRZECIW (2) 

Kazimierz Flakus, Eugeniusz Wajs 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Ledwoń 

Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, że głosowanie „za” uchwałą był 

stwierdzeniem, że skarga jest bezzasadna.  

 

Radny Łukasz Lesik wystąpił z wnioskiem formalnym o przeprowadzenie reasumpcji głosowania ze 

względu na pomyłkę w głosowaniu.  

 

Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, poinformował, że głosowanie zostało 

przeprowadzone w sposób prawidłowy, więc nie ma potrzeby przeprowadzenia jego reasumpcji.  

 

Uchwała Nr LXXXI/593/23 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Świerklaniec, 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 620 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 620 

w sprawie zbycia nieruchomości.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Ludmiła Jaśkiewicz, Kierownik Referatu Geodezji, Planowania Przestrzennego, 

Gospodarki Gruntami i Nieruchomościami, poinformowała, że projekt uchwały dotyczy 

nieruchomości położonej przy ul. Wisławy Szymborskiej w Nakle Śląskim, która składa się 

z dwóch działek. Dodała, że nieruchomość została pozyskana w wyniku zamiany.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 620 w sprawie zbycia nieruchomości.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Ledwoń 

Uchwała Nr LXXXI/594/23 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 621 w sprawie zamiany nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 621 

w sprawie zamiany nieruchomości. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Ludmiła Jaśkiewicz, Kierownik Referatu Geodezji, Planowania Przestrzennego, 

Gospodarki Gruntami i Nieruchomościami, poinformowała, że omawiany projekt uchwały 

dotyczy zamiany nieruchomości pomiędzy osobami fizycznymi a Gminą Świerklaniec, celem 

pozyskania atrakcyjniejszych nieruchomości do potencjalnego zbycia.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 621 w sprawie zamiany nieruchomości.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Ledwoń 

 

Uchwała Nr LXXXI/595/23 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 622 w sprawie przyjęcia Programu 

Redukcji Ubóstwa Energetycznego w Gminie Świerklaniec. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 622 

w sprawie przyjęcia Programu Redukcji Ubóstwa Energetycznego w Gminie Świerklaniec.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, poinformowała, że projekt uchwały został 

przedłożony w związku z rozstrzygnięciem nadzorczym Nadzoru Prawnego, w którym 

stwierdzono, że Program Redukcji Ubóstwa Energetycznego nie jest aktem prawa 

miejscowego, w związku z czym należy podjąć uchwałę, która będzie wchodzi w życie 

z dniem podjęcia. Dodała, że jest to jedyna wprowadzona zmiana, natomiast treść 

omawianego Programu pozostała bez zmian.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 622 w sprawie przyjęcia Programu Redukcji Ubóstwa 

Energetycznego w Gminie Świerklaniec.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Ledwoń 

 

Uchwała Nr LXXXI/596/23 w sprawie przyjęcia Programu Redukcji Ubóstwa Energetycznego 

w Gminie Świerklaniec, stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 623 w sprawie powołania zespołu 

ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

Komisja Sportu, Rekreacji, Turystyki i Spraw Obywatelskich wydała pozytywną opinię do projektu 

uchwały nr 623 w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 



12 
 

W dyskusji udział wzięli:  

• Pani Barbara Mateja, Sekretarz Gminy, poinformowała, że obecna kadencja pracy ławników 

ulega zakończeniu wraz z zakończeniem bieżącego roku. Dodała, że zgodnie z otrzymaną 

informacją Prezesa Sądu Okręgowego w Gliwicach, Rada Gminy Świerklaniec powinna 

dokonać wyboru dwóch ławników do Sądu Okręgowego w Gliwicach oraz dwóch ławników 

do Sądu Rejonowego w Tarnowskich Górach. Nadmieniła, że zgodnie z ustawą o ustroju 

sądów powszechnych, Rada Gminy powołuje zespół, który opiniuje wnioski kandydatów na 

ławników pod względem formalnym. W dalszej części poinformowała, że w ubiegły 

wyborach w pracach zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników brali udział 

pracownicy Urzędu Gminy oraz radni. Następnie zaproponowała swoją kandydaturę do 

pracy w omawianym zespole jako osobę koordynującą procedurę wyboru ławników 

z ramienia Urzędu Gminy.  

• radny Eugeniusz Wajs zgłosił kandydaturę radnego Zbigniewa Jarki.  

• Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, zgłosił kandydaturę radnego Łukasza 

Janasa.  

 

Wszystkie zgłoszone osoby wyraziły zgodę na kandydowanie na członka zespołu do spraw 

zaopiniowania kandydatów na ławników.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

kandydatury p. Barbary Mateja na członka zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Ledwoń 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

kandydatury r. Zbigniewa Jarki na członka zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Tomasz Kania, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Jarka 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Ledwoń 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

kandydatury r. Łukasz Janasa na członka zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Zbigniew Jarka, 

Tomasz Kania, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Kazimierz Flakus, Łukasz Janas 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Ledwoń 

 

Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, poinformował, że zgodnie ze Statutem 

Gminy, przeprowadzenie głosowania w sprawach osobowych jest równoznaczne z podjęciem 

uchwały.  

 

Uchwała Nr LXXXI/597/23 w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników, stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 624 w sprawie zasięgnięcia od 

Komendanta Wojewódzkiego Policji w Katowicach informacji o kandydacie 

na ławnika. 

 

Komisja Sportu, Rekreacji, Turystyki i Spraw Obywatelskich wydała pozytywną opinię do projektu 

uchwały nr 624 w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Katowicach 

informacji o kandydacie na ławnika. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Barbara Mateja, Sekretarz Gminy, poinformowała, że po dokonaniu zgłoszeń na 

ławników Rada Gminy jest zobligowana do wystąpienia do Komendanta Wojewódzkiej 

Policji o przekazanie informacji o kandydatach. Dodała, że obecnie dokonano 1 zgłoszenia 

na ławnika do Sąd Okręgowego w Gliwicach.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 624 w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 

Policji w Katowicach informacji o kandydacie na ławnika.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Ledwoń 

 

Uchwała Nr LXXXI/598/23 w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

w Katowicach informacji o kandydacie na ławnika, stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 
10.  Rozpatrzenia projektu uchwały nr 625 w sprawie wprowadzenia zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2023- 

2038. 

Punkt wycofany z porządku obrad.  
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11. Rozpatrzenia projektu uchwały nr 627 w sprawie wprowadzenia zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2023- 

2038. 

Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, zaproponował, aby projekt uchwały nr 627 

w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 

2023- 2038 oraz projekt uchwały nr 626 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 

2023 r., zostały omówione jednocześnie.  

 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 627 

w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 

2023- 2038. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Lidia Huć – Podleszka, Kierownik Referatu Finansowo-Księgowego, szczegółowo 

przedstawiła zmiany wprowadzone do budżetu gminy na 2023 rok i wnikające z nich 

zmiany wprowadzone do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 

2023 – 2038. 

• radny Eugeniusz Wajs wyraził swoją opinię, że gdyby dokonano wymiany samej siatki 

ogrodzenia boiska sportowego w Świerklańcu, to koszty znacznie uległyby zmniejszeniu. 

W dalszej części wyraził swoją opinię, że Lidl powinien oddać teren po budowie chodnika 

w takim samym stanie jak otrzymał go przed rozpoczęciem robót. Następnie wyraził swoją 

opinię, że w budżecie nie ma środków na łatanie dziur, a ogrodzenie będzie budowane za 

kogoś.  

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy (Ad Vocem) poinformowała, że wspomniany 

chodnik wraz z oświetleniem zostały wybudowane przez Lidl z własnych środków i został 

przekazany bezpłatnie na rzecz Gminy Świerklaniec. Zaznaczyła, że stan słupów 

betonowych ogrodzenia jest zły, dlatego należy dokonać wymiany całego ogrodzenia.  

• radny Eugeniusz Wajs (Ad Vocem) wyraził swoją opinię, że skoro Lidl podjął się budowy 

chodnika to powinien całościowo podejść do tematu i dokonać również wymiany 

ogrodzenia.  

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy (Ad Vocem) poinformowała, że wybudowany 

chodnik nie służy tylko klientom Lidla, ale stanowi łącznik od ul. Stabińskiego, przez 

ul. Oświęcimską do ul. Parkowej w Świerklańcu. Nadmieniła, że podczas budowy chodnika 

omawiane ogrodzenie nie zostało naruszone. Zaznaczyła, że ogrodzenie było uszkodzone 

już przed rozpoczęciem prac związanych z budową chodnika.  

• radny Zbigniew Jarka (Ad Vocem) zwrócił się z zapytaniem, czy modernizacji będzie 

podlegać całe ogrodzenie boiska sportowego. 

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, poinformowała, że modernizacji będzie podlegać 

część ogrodzenia zlokalizowana przy ul. Tarnogórskiej w Świerklańcu.  

• radny Zbigniew Jarka (Ad Vocem) wyraził swoją opinię, że modernizacja ogrodzenia boiska 

sportowego powinna być wykonana kompleksowo.  

• radny Mirosław Bacik zwrócił się z zapytaniem, czy istnieje możliwość połączenia ulicy 

Łąkowej z ulicą Damrota. 
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• radny Kazimierz Flakus zwrócił uwagę, że zadłużenie Gminy Świerklaniec oraz deficyt 

budżetowy rośnie.  

• Pani Lidia Huć – Podleszka, Kierownik Referatu Finansowo-Księgowego, przedstawiła 

wysokość deficytu gminy na dzień 30 czerwca 2023 r. 

• Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, poinformował, że dane zostały 

precyzyjnie przedstawione w otrzymanych materiałach.  

• radny Kazimierz Flakus (Ad Vocem) zwrócił uwagę, że Przewodniczący Rady Gminy nie 

powinien pouczać radnych w zakresie zadawanych pytań.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 627 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2023-2038.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, Tomasz 

Kania, Gerard Nickel, Michał Nolewajka, Jarosław Wasążnik 

PRZECIW (4) 

Kazimierz Flakus, Zbigniew Jarka, Łukasz Lesik, Eugeniusz Wajs 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Ledwoń 

 

Uchwała Nr LXXXI/599/23 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Świerklaniec na lata 2023- 2038, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 626 w sprawie wprowadzenia zmian 

w uchwale budżetowej na 2023 r. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 626 

w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2023 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 626 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 

2023 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Michał Nolewajka, Jarosław Wasążnik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Kazimierz Flakus, Eugeniusz Wajs 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Ledwoń 

 

Uchwała Nr LXXXI/600/23 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2023 r., 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 628 w sprawie trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej Gminy Świerklaniec, procedury uchwalania budżetu 

Gminy Świerklaniec oraz materiałów informacyjnych towarzyszących 

projektowi budżetu. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 628 

w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Świerklaniec, procedury 

uchwalania budżetu Gminy Świerklaniec oraz materiałów informacyjnych towarzyszących 

projektowi budżetu. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Barbara Mateja, Sekretarz Gminy, poinformowała, że w związku z wszczęciem 

postępowania nadzorczego przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Katowicach w zakresie 

uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Świerklaniec, 

procedury uchwalania budżetu Gminy Świerklaniec oraz materiałów informacyjnych 

towarzyszących projektowi budżetu, podjętej na sesji w czerwcu, gdzie podważono 

kompetencje Rady Gminy do określenia terminów, w których jednostki organizacyjne, bądź 

referaty Urzędu Gminy przedkładają propozycje do budżetu gminy, w związku z czym 

tabela określająca wspomniane terminy uległa usunięciu, pozostałe zapisy nie uległy 

zmianie.  

• radny Zbigniew Jarka zwrócił się z zapytaniem, czy propozycje do budżetu nadal można 

składać do 15 września, czy coś się zmieniło w tym zakresie.  
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• Pani Barbara Mateja, Sekretarz Gminy, termin składania propozycji do budżetu będzie 

określony w Zarządzeniu Wójta Gminy i zostanie wydłużony do 30 września. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 628 w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 

Gminy Świerklaniec, procedury uchwalania budżetu Gminy Świerklaniec oraz materiałów 

informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Ledwoń 

 

Uchwała Nr LXXXI/601/23 w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy 

Świerklaniec, procedury uchwalania budżetu Gminy Świerklaniec oraz materiałów informacyjnych 

towarzyszących projektowi budżetu, stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 630 w sprawie przekazania wniosku 

Wójtowi Gminy Świerklaniec zgodnie z właściwością. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

• radny Łukasz Janas, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, poinformował, że 

do rady gminy został złożony wniosek w sprawie budowy rowerowej drogi asfaltowej 

pomiędzy ul. Wiosenną a ul. Parkową w Świerklańcu, który należy przekazać do 

rozpatrzenia zgodnie z właściwością Wójtowi Gminy Świerklaniec.  

• radny Łukasz Lesik zwrócił się z prośbą o przekazanie informacji na temat decyzji podjętej 

w zakresie przedmiotu złożonego wniosku.  
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• radny Zbigniew Jarka wyraził swoją opinię, że przed podjęciem decyzji o budowie drogi 

rowerowej należy wziąć pod uwagę wszystkich mieszkańców, którzy swoje budynki mają 

posadowione przy drogach gruntowych, które są w złym stanie.  

• radny Eugeniusz Wajs wyraził swoją opinię, że nie ma potrzeby budowania drogi 

rowerowej w omawianym rejonie, ponieważ występujący tam chodnik jest w dobrym 

stanie i spełnia swoją rolę. Nadmienił, że w pierwszej kolejności drogi asfaltowe należy 

budować na gminnych drogach gruntowych. W dalszej części wyraził swoją opinię, że 

powinno się unikać nadmiernego asfaltowania i betonowania gminy. Dodał, że mieszkańcy 

chodzą w błocie, a tu chce się budować drogę rowerową z asfaltu.  

• Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, poinformował, że wniosek został 

złożony przez mieszkańca i jest za pośrednictwem uchwały przekazywany zgodnie 

z właściwością do Wójta Gminy. Zaznaczył, że decyzja o budowie asfaltowej drogi 

rowerowej nie zapadła i dopiero będzie podlegać rozpatrywaniu. Następnie wyraził swoją 

opinię, że w wypowiedzi radnego Eugeniusza Wajsa doszło do nadinterpretacji stanu 

faktycznego. W dalszej części przypomniał, że kilka sesji temu radny wnioskował 

o zabetonowanie jednej ze ścieżek w Parku w Świerklańcu.  

• radny Tomasz Kania (Ad Vocem) poparł stanowisko przedstawione przez Przewodniczącego 

Rady Gminy.  

• Radny Eugeniusz Wajs (Ad Vocem) wyraził swoją opinię, że w tym temacie nie powinny być 

w ogóle prowadzone rozmowy, a wniosek nie powinien być przyjęty przez Urząd Gminy.  

• Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, poinformował, że radny Eugeniusz 

Wajs na początku dzisiejszej sesji wnioskował, żeby skarga była zasadna, bo odpowiedź na 

pismo nie została udzielona w terminie, natomiast teraz arbitralnie uznaje, że wniosek nie 

powinien być procedowany.  

• radny Zbigniew Jarka (Ad Vocem) wyraził swoją opinię, że Radny Eugeniusz Wajs w swojej 

wypowiedzi najprawdopodobniej chciał nawiązać do tego, że w przypadku wielu wniosków 

od razu jest odpowiedź, że nie ma możliwości realizacji ze względu na brak środków, a ten 

wniosek trafił, aż pod obrady rady gminy.  

• Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, poinformował, że procedura wygląda 

następująco, gdy wniosek bezpośrednio wpływa do rady gminy i rada gminy nie jest 

organem właściwym do jego rozpatrzenia to jest on przekazywany zgodnie z właściwością, 

czego można dokonać tylko w formie uchwały.  
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• radny Michał Nolewajka (Ad Vocem) poinformował, że omawiany projekt uchwały ma na 

celu przekazanie wniosku do rozpatrzenia przez Wójta Gminy zgodnie z właściwością, a nie 

jest to przekazanie zadania do realizacji.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 630 w sprawie przekazania wniosku Wójtowi Gminy 

Świerklaniec zgodnie z właściwością.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, 

Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Michał Nolewajka, Jarosław Wasążnik 

PRZECIW (1) 

Eugeniusz Wajs 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jolanta Bubalik 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Ledwoń 

 

Uchwała Nr LXXXI/602/23 w sprawie przekazania wniosku Wójtowi Gminy Świerklaniec zgodnie 

z właściwością, stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 631 w sprawie zmiany składu osobowego 

Komisji Gospodarki, Budżetu i Inwestycji. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, poinformował, że w związku 

z wyborem nowego radnego postanowił złożyć rezygnację z członkostwa w Komisji 

Gospodarki, Budżetu i Inwestycji. Następnie zaproponował kandydaturę radnego Gerarda 

Nickla do uzupełnienia składu wspomnianej Komisji.  
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Radny Gerard Nickel wyraził zgodę na kandydowanie na członka Komisji Gospodarki, Budżetu 

i Inwestycji.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

kandydatury r. Gerarda Nickla na członka Komisji Gospodarki, Budżetu i Inwestycji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Gerard Nickel 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Ledwoń 

 

Uchwała Nr LXXXI/603/23 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Gospodarki, Budżetu 

i Inwestycji, stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

16. Sprawozdania Przewodniczących Komisji z działalności Komisji w I półroczu 

2023 r. 

Sprawozdanie Komisja Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych, stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Sprawozdanie Komisja Rewizyjna, stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Sprawozdanie Komisja Sportu, Rekreacji, Turystyki i Spraw Obywatelskich, stanowi załącznik nr 15 

do protokołu. 

 

Sprawozdanie Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji, stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Sprawozdanie Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
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17. Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 29.06.2023 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Wasążnik poinformował, że w związku z tym, że do 

Biura Rady Gminy nie wpłynęły pisemne zgłoszenia do treści protokołu, to na podstawie § 43 

statutu Gminy Świerklaniec protokół z sesji w dniu 29.06.2023 r., zostaje przyjęty bez konieczności 

głosowania. 

 

18. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał Rady Gminy, działalności 

w okresie międzysesyjnym oraz innych istotnych dla Gminy spraw.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

• radny Zbigniew Jarka zwrócił się z zapytaniem dotyczącym tematyki spotkania 

z Nadleśnictwem Świerklaniec. W dalszej części zwrócił się z zapytaniem, dotyczącym 

podpisania aktu notarialnego w Kancelarii w Tarnowskich Górach.  

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, poinformowała, że nie uczestniczyła 

w niniejszych spotkaniach w związku z czym nie ma możliwości odpowiedzenia na niniejsze 

pytania. Natomiast odpowiedź zostanie przekazana na piśmie. 

• radny Kazimierz Flakus zwrócił się z prośbą o regulacje włazów studzienek kanalizacyjnych 

w ciągu ul. Głównej w Świerklańcu ze względu na wystąpienie wypadku, w którym 

ucierpiała rowerzystka.  

 

Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał Rady Gminy, działalności w okresie międzysesyjnym oraz 

innych istotnych dla Gminy spraw, stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

19. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

między sesjami.  

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami, 

stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  
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20. Informacje i komunikaty w sprawach bieżących.  

W dyskusji udział wzięli: 

• radny Mirosław Bacik zgłosił, że nie działa oświetlenie boiska LKS Unii Świerklaniec 

w rejonie placu zabaw.  

 

21. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Świerklaniec o godz. 15:55 

zamknął LXXXI sesję Rady Gminy Świerklaniec.  

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: B. Bzdziuch 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 


